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Dodano: 16.03.2022

Brak surowca na rynku drzewnym powoduje coraz większe problemy producentów; LP uspokajają

 

Coraz bardziej odczuwalny jest niedobór drewna na rynku - donoszą odbiorcy, którzy do dziś nie
otrzymali  jeszcze zakupionego od Lasów Państwowych surowca.  Problem,  jak  czytamy w liście
czytelnika Gazety Przemysłu Drzewnego, dotyczy głównie gatunków liściastych. Przyczyną mają być
nierozstrzygnięte przetargi z ZULami i konieczność szukania drewna u handlarzy, którzy z kolei
mogą swobodnie zawyżać stawki...

 

Autor listu skarży się, że nie jest w stanie dotrzymać terminów realizacji  zamówień, i  to mimo
podwyżki cen. Do redakcji Gazety Przemysłu Drzewnego dotarło sporo podobnych wiadomości.

 

Tymczasem, jak informował rzecznik prasowy Lasów Państwowych Michał Gzowski, niemal 80%
masy  drzewnej  zaplanowanej  do  pozyskania  w  2022  jest  już  zakontraktowane.  Jednocześnie,
podpisanie umowy z ZULem nie oznacza, że prace ruszą natychmiast - wiele czynników ma wpływ na
ich przebieg, a na początku tego roku warunki pogodowe nie były sprzyjające. Pozyskanie gatunków
liściastych  było  szczególnie  utrudnione  ze  względu  na  opady  i  brak  mrozów.  Zdaniem
przedstawiciela LP, wiele prac było wstrzymanych, ponieważ wjazd maszyn na powierzchnię mógł
doprowadzić do uszkodzenia dróg leśnych oraz szeregu innych negatywnych skutków.
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